

03.06.2018



DEMANDE DE PARTICIPATION – REGISTRATION REQUEST

Par la présente, je demande à m'inscrire à la **2^e Visé Mustang Ride 2018**. Je m'engage à payer la somme convenue pour le PACK de mon choix sur le compte repris ci-dessous avec les mentions ad'hoc.

I hereby apply to register for the 2st 2018 Visé Mustang Ride. I undertake to pay the sum of the PACK of my choice to the bank account as detailed hereunder.

	Pilote/ Driver	Copilote/ Co-driver
Nom/ Name		
Prénom/ First Name		
Adresse/ Address		
PACK FASTBACK (40€)		
PACK BOSS (70€)		
PACK SHELBY (150€)		
Country		
Date de Naissance/ Date of Birth		
Sexe/ Sex		
Email		
Tel/ Phone		
GSM/ Mobile		

MUSTANG	
Type/ Model	
Année de construction/ Year of Manufacture	
Immatriculation/ Vehicle Registration Number	
Compagnie d'Assurance/ Insurance Company	
N° Assurance/ Insurance Policy Number	
Particularité(s)/ Particularity (ies)	

Avis Important	Important notice
Les demandes d'inscription ne sont prises en compte qu'à la réception du bulletin d'inscription dûment complété et signé. L'inscription ne sera définitive qu'à la réception du montant intégral versé sur le compte BE64 2990 3925 8552 – BIC BPOTBEB1XXX de la Banque de la Poste, avec pour mention les Nom et Prénom du pilote . Ce formulaire ne constitue qu'une demande de participation et ne présume en rien l'engagement de l'organisateur quant à l'acceptation de la candidature.	Registration will only be taken into consideration after the fully completed and signed registration form has been received. Registration will only be finalised upon receipt of the total amount due to the Bank account BE64 2990 3925 8552 – BIC BPOTBEB1XXX of the Banque de la Poste, with mention of the Driver's Name and First Name . This form only constitutes a request to participate and in no way commits the organisers to the acceptance of the applicant.

Visé Mustang Ride
BE64 2990 3925 8552
BIC : BPOTBEB1XXX



marclacroix@skynet.be
+ 32 (0) 475/ 71 04 82